
t oseei r ani . i r
7

شهرستانها 5 شماره  1303 /       پنجشنبه  11  اسفند   1401  /     9 شعبان  1444  /  2   مارس   2023

 مشهد-میرشکار،خبرنگارتوسعه 
ایرانی-عضــو هیــأت مدیــره کانون 
کارفرمایی خراســان رضــوی گفت: 
اگر پای درد دل هــر یک از صنعتگران 
بنشینید ضعف زیرســاخت ها، چراغ 

کارخانه ها را خاموش می کند.
به گــزارش خبرنگار ایلنــا، احمد 
سلحشور اظهار داشــت: طی یک قرن 
اخیر، اســتراتژی های صنعتی مسیر 

توســعه اقتصادی کشــورها را هموار 
کرده اســت که مهم ترین دلیل رشد 
اقتصادی و بهبود استانداردهای زندگی 
بسیاری از کشورها »توسعه صنعتی« 
آنها بوده است. وی گفت: امروزه بخش 
صنعت و تولید محرک اصلی رشــد، 
موفقیت و نوآوری کشــورها محسوب 
می شود، همچنین اقتصادهایی که رشد 
سریع تری را تجربه کرده اند دارای رشد 

صنعتی سریعی نیز بوده اند و تجارت خود 
را در زمینه کالاهــای صنعتی هدایت 

کرده اند.
رئیس اتحادیه کارخانجات خوراک 
دام، طیور و آبزیان خراسان رضوی ادامه 
داد: سیاســت های عمومی اثر بخش و 
رایج که منجر به نرخ رشد پایدار شده، 
توســعه بخش خصوصی تولید محور 
مبتنی بر اصل رقابت بوده است که در 

چنین محیطی ضمن حداکثرسازی 
فرصت های سرمایه گذاری، انگیزه های 

کارآفرینی نیز ارتقا یافته است.
عضو هیأت مدیره کانون کارفرمایی 
استان خراســان رضوی تاکید داشت: 
در کشــورمان اگر پای درد دل هریک 
از صنعتگران بنشینید، به علت ضعف 
زیرســاخت ها، تولید با مشقت زیادی 

صورت می گیرد.

سلحشــور بیان داشــت: مسائلی 
همچون شوک های ارزی، رقابتی نبودن 
بازار، تکنولوژی قدیمی، محدودیت های 
تامین منابع، چالش های فضای کسب و 
کار، مقررات خلق الساعه که بگذریم، 
ضعف زیرساخت ها از جمله مشکلات 
اساسی کارآفرینان و سد محکم فراروی 

توسعه صنعتی استان است.
وی خاطر نشــان کرد: در تابستان 
گذشته که قطع برق ضمن وارد کردن 
خسارت های هنگفت، صنایع را زمین 
گیر کرد و زمستان نیز محدودیت های 
گاز چالش اغلب واحدهای تولیدی شد 
موضوعی که البته در سال های پیشین 
چراغ برخی کارخانه ها را خاموش کرد؛ 
البته این همه ماجرا نیست، زیرا سرمایه 
گذاران صنعتی با محدویت های ناشی 
ازکمبود زمین، منابع آب و موارد دیگر 

مواجه هستند.
سلحشــور ادامه داد: بــا توجه به 
محدودیت هــای آب، بــرق، گاز و زیر 
ساخت های مورد نیاز، توسعه و احداث 
واحدهای جدید متناسب با ظرفیت ها 
و منابع صورت گیرد، ضمن نوســازی 
صنایع، روند صدور مجوزها به  ســمت 
واحدهــای تولیدی با فنــاوری های 

پیشرفته دانش بنیان سوق یابد. 
وی خاطر نشــان کرد: با عنایت به 
محدودیت های ناشی از کمبود زمین 
در برخی شهرک های صنعتی مشهد و 
شهرهای اطراف، در کنار ایجاد شهرک 

های صنعتی جدیــد، تعیین تکلیف 
واحدهای نیمه ساز رهاشده در شهرک 

های صنعتی، اهمیت زیادی دارد.
وی ادامه داد با توجــه به تاکیدات 
مقام معظم رهبری برای رونق تولید به 
نظر می رسد باید فضای کسب و کار را 
بهبود دهیم تــا بخش خصوصی بیش 
از گذشــته وارد فعالیت های اقتصادی 
شده و با احساس امنیت از فضای با ثبات 
کشور، با سرمایه گذاری های جدید بویژه 
در بخش های دانش بنیان و نوآوری در 
شیوه های مدیریت، محصول باکیفیت 

و قابل رقابت تولید کند.
عضو هیأت مدیره کانون کارآفرینی 
تاکید داشــت: بــا درک واقعیت های 
اقتصادی کشور، گسترش دیپلماسی 
اقتصادی و نگاه ویژه به ظرفیتهای تشکل 
های تخصصی بخش خصوصی می توان 
با تغییر بینش در تولید و اعتماد به بخش 
خصوصی به عنوان یکی از کشورهای 
صنعتی پیشرو در منطقه مطرح باشیم.

 عضو هیأت مدیره کانون کارفرمایی خراسان رضوی مطرح کرد؛

 لزوم تعیین تکلیف واحدهای نیمه ساز  در شهرک های صنعتی
عضو هیأت مدیره کانون 

کارفرمایی خراسان رضوی 
گفت: اگر پای درد دل هر 

یک از صنعتگران بنشینید 
ضعف زیرساخت ها، چراغ 

کارخانه ها را خاموش 
می کند.

 گرگان-آذری،خبرنگارتوســعه ایرانی-رئیــس کل 
دادگستری گلستان از سنددار شــدن ۱۰۰ درصد اراضی 

منابع طبیعی استان خبر داد.
حیدر آسیابی گفت: با پیگیری شــورای قضایی استان 
برای سنددار شدن اراضی منابع طبیعی، یکبار برای همیشه 
پرونده تعرض و دست اندازی به این عرصه ها در استان بسته 
شد و مسئولان دســتگاه های اجرایی هم بهانه ای مبنی بر 
مشخص نبودن محدوده اراضی منابع طبیعی در حفاظت 

از این عرصه ها نخواهند داشت.
او افزود: در سالیان گذشــته جانمایی نشدن و منطبق 
نبودن نقشــه اراضی ملی بر روی نقشــه های ثبت اسناد و 
املاک استان از علل دست اندازی به منابع طبیعی در استان 

و به ویژه در گرگان بود و افراد سودجو با استفاده از نبود نقشه 
جامع یا همان نقشــه های utm، برای اراضی ملی و منابع 
طبیعی به ویژه در مناطق نزدیک به جنگل که زمین ها قیمت 
بالایی هم دارد، سند می گرفتند و از این راه میلیارد ها تومان 

به جیب می زنند.
آســیابی گفت: برخورد قاطع و بدون اغماض دستگاه 
قضایی به جهت سنددار نبودن این اراضی، اثرگذار نبود و به 
همین علت برای جلوگیری از ادامه دست اندازی به اراضی 
ملی و منابع طبیعی، با تشکیل کمیته ویژه، مسئولان منابع 
طبیعی و اداره ثبت اسناد و املاک استان مکلف شدند همه 
اراضی ملی استان را حدنگاری و نقشه ی utm این اراضی به 

ویژه در گرگان را تهیه کنند.

به گفته وی، اداره منابع طبیعی و اداره ثبت با کمک هم، 
پیاده سازی نقشه منابع طبیعی را در اداره ثبت آغاز کردند 
که در نتیجه این اقدام، امروز به نقطه ای رسیدیم که صد در 
صد اراضی منابع طبیعی استان سند دار شده است که صدور 
سند تک برگ تالاب های بین المللی آلاگل، آلماگل و آجی 
گل به مساحت ۲ هزار و ۳۰۰ هکتار شاخص ترین اقدام در 

این زمینه به شمار می رود.
او ادامه داد: با تهیه ی نقشه utm و صدور سند تک برگ، 
یک بار برای همیشه پرونده ی زمین خواری و دست اندازی به 

اراضی ملی و منابع طبیعی در کل استان بسته شد.
رئیس کل دادگستری گلســتان گفت: بر اساس برنامه 
زمانبندی قرار بود امســال ۱۰ درصد زمین های کشاورزی 
استان سنددار شــوند، اما با تلاش همکاران ما در اداره ثبت 

تاکنون ۲۲ درصد اراضی کشاورزی سند دار شده اند.
آســیابی ادامه داد: در گام بعدی تهیه ســند کاداستر 
سواحل استان در دستور کار قرار گرفت که تاکنون صد در 

صد اراضی ساحلی مستحدث استان به مساحت ۱۶ هزار و 
۲۷ هکتار سند دار شده و در حریم ۶۰ متر دریا هم هفت هزار 
و ۷۸۶ هکتار یعنی ۹۸ درصد سند مالکیت صادر شده است.

رئیس کل دادگســتری گلســتان گفت: جــزء اولین 
استان های کشور هســتیم که برای رودخانه ها سند صادر 
کرده و از پارســال تا کنون ۱۰۵ هکتار از اراضی رودخانه ها 
در بندرگز، کردکوی و گرگانرود در گنبدکاووس ســنددار 

شده است.
آسیابی با تاکید بر این که با اجرای طرح کاداستر جلوی 
حیف و میل اموال دولتی و زمین خواری ها گرفته می شود، 
گفت: بسیاری از پرونده های ما در محاکم قضایی در همین 
زمینه است در حالی که با این طرح می توان جلوی تشکیل 

این پرونده ها را گرفت.
او گفت: تا الان ۷۵ هزار هکتار از املاک دســتگاه های 
دولتی هم به نام دســتگاه های اجرایی سند خورده و جزء ۵ 

استان برتر کشور در این بخش هستیم.

رئیس کل دادگستری استان : 

۱۰۰ درصد اراضی منابع طبیعی گلستان صاحب سند شد

ساری-خبرنگارتوســعه ایرانی-مدیرعامل شستا در 
بازدید از شــرکت صنایع چوب و کاغذ مازنــدران گفت: با 
اینکه کاغذ تحریر دارای کمترین حاشــیه سود است اما به 
لحاظ حساسیت و استراتژیکی بودن برای کشور در اولویت 

حمایت ما قرار دارد.
 مدیرعامل شرکت ســرمایه گذاری تامین اجتماعی 
)شستا( ضمن اشاره به ضرورت حمایت از این مجموعه عظیم 
صنعتی اظهار کرد: شســتا آمادگی دارد تا سرمایه گذاری 

بیشتری در این مجموعه صنعتی به عمل آورد .
بازیان خودکفایی در تولید کاغذ را بسیار با ارزش دانست 
و گفت: کمک می کنیم تا طرح های توسعه در این شرکت 
اجرائی شــود. وی افزود :با تلاش مسئولان اعتماد مردم در 
استفاده از محصولات داخلی جلب می شود و آینده بهتری 
برای جامعه قابل تصور خواهد بود. مدیرعامل شرکت سرمایه 
گذاری تامین اجتماعی، یادآور شد: شرکت های زیر مجموعه 
شستا نباید تنها به فکر حفظ وضع موجود باشند؛ باید برای بالا 

بردن کیفیت و دستیابی به خودکفائی تلاش کنند.
این مســئول با اشــاره به ظرفیت های مناسب در این 
مجموعه، رویکرد جدید مدیریت شرکت صنایع چوب و کاغذ 
را در تولید مســتمرکاغذ چاپ و تحریر برای دانش آموزان 

این کشور بسیار با اهمیت دانست و افزود :تلاش مدیران این 
مجموعه برای پایداری تولید کاغذ چاپ و تحریر در شرایط 
سخت اقتصادی نشان از حمایت و اراده ای قوی است که به 
یاری خداوند به خودکفائــی در تولید این محصول خواهد 
انجامید. بازیان به حمایت کامل خود در تامین نیازهای این 
شرکت اشاره کرد و گفت: آمادگی داریم تا با سرمایه گذاری 

لازم این صنعت مهم و عظیم را در منطقه احیا کنیم.
قابل ذکر است، شرکت چوب و کاغذ مازندران بزرگترین 
تولید کننده کاغذ چاپ و تحریر در کشور است که امسال ۴۵ 
هزار تن کاغذ چاپ و تحریر تولید و ضمن تامین ۷۰ درصد 
از کاغذهای کتب درسی دانش آموزان بخش زیادی از نیاز 

حوزه نشر را نیز تامین کرده است

کرمانشاه-کبودی،خبرنگارتوســعه ایرانی-مدیر کل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان کرمانشاه در برنامه زنده 
رادیویی صدای شهر و در تشریح برنامه ها و عملکرد اداره کل 
گفت: در سه فصل گذشته روند نرخ بیکاری استان کرمانشاه، 

کاهشی بوده و به ۱۲ و ۹ دهم درصد رسیده است.
مختار احمــدی در برنامه زنده رادیویی صدای شــهر 
کرمانشاه در تشریح برنامه ها و عملکرد اداره کل تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی استان، اظهار نمود: بر اساس آمار مرجع رسمی 
مرکز آمار ایران نرخ بیکاری اســتان کرمانشاه در سه فصل 
گذشته خوشبختانه روند کاهشی یافته که نشان از این است 
که مسئولین اقتصادی استان با کمک بخش خصوصی در 

این خصوص خوب عمل کرده اند.
وی افزود: بر اساس آمار منتشر شده مرکز آمار ایران در 
سال جاری سهم اشتغال در بخش صنعت نسبت به سهم 

بخش کشاورزی و خدمات روند افزایشی داشته است.
مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان کرمانشاه 
با بیان اینکه آراء صادره مراجع تشــخیص) بدوی( و حل 
اختــلاف اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعــی لازم الاجرا 
است ادامه داد:در صورت اعتراض هرکدام از طرفین)کارگر 
و کارفرما( در مراجع بالاتر و دیوان عدالت اداری قابل طرح 

و رسیدگی است.
وی با اشاره به اینکه سهم بخش تعاون از اقتصاد جمهوری 
اسلامی در استان افزایش یافته است گفت: در سال جاری 
بیش از ۵۰ شرکت تعاونی با پیش بینی ۴۰۰ فرصت شغلی 
تشکیل شده و تعداد ۱۹ طرح تعاونی در ایام الله دهه فجر به 

بهره برداری رسید.
مختار احمدی ضمن پاســخ به تلفن های مردمی در 
خصوص مسائل حوزه روابط کار، تعاونی ها، رفاه اجتماعی و 
اشتغال افزود: افراد جویای کار می توانند با مراجعه به کاریابی 
های دارای مجوز در سطح شهرستان های تابعه استان و یا 
مراجعه به سامانه جستجوی شغلی ، شغل مناسب خود را 

انتخاب نمایند.

  تشکیل ۵۰ شرکت تعاونی با پیش بینی ۴۰۰ فرصت شغلی
 در استان کرمانشاه

حمایت از طرح های توسعه ای شرکت صنایع چوب و کاغذ 
مازندران

خبرخبر

 پس از 2 دهه انتظار؛
قطار شهری کرج به صورت 

آزمایشی به بهره برداری رسید
 کرج –معصومه امین زاده،خبرنگارتوســعه 
ایرانی-وزیر کشــور گفت: ۳۴۰ کیلومتر مترو در 
کشور با بیش از ۲۳۰ ایســتگاه راه اندازی شده و 
حدود ۲۰۰ کلیومتر با ۱۳۷ ایستگاه جزو مصوبات 
دولت سیزدهم اســت که بخش عمده آنها در این 

دوره محقق خواهد شد.
 احمد وحیدی در مراسم بهره برداری آزمایشی 
فاز یک خط دو قطار شهری کرج با عنوان اینکه قطار 
شهری کرج از مطالبات اساســی مردم کلانشهر 
کرج است، اظهار کرد: امید است با همت و روحیه 
انقلابی و جهادی کارگزاران نظام در استان در کمتر 
از دو سال مجموعه خط دو قطار شهری کرج برای 

استفاده مردم مهیا شود.
وحیدی گفت: اســتان البرز استانی راهبردی 
و استراتژیک اســت که بخش قابل توجهی از بار و 

مسئولیت پایتخت را بر دوش دارد.
وی افزود: ۳۴۰ کیلومتر مترو در کشور با بیش از 
۲۳۰ ایستگاه راه اندازی شده و حدود ۲۰۰ کلیومتر 
با ۱۳۷ ایستگاه جزو مصوبات دولت سیزدهم است 

که بخش عمده آنها در این دوره محقق خواهد شد.
وزیر کشــور گفت: در پروژه قطارشهری کرج 
۲۲۰۰ میلیارد تومان از سوی دولت تامین اعتبار 
شــده که ۶۰۰ میلیارد تومان آن مربوط به امسال 
بوده و تزریق اعتبار برای سال آینده نیز در دستور 

کار قرار دارد.
وی افزود: توســعه حمل و نقل ریلی در کشور 
بسیار حائز اهمیت اســت و باید برای برون رفت از 
ترافیک های درون و برون شــهری لازم و ضروری 

است.
قطعه نخست خط ۲ قطار شهری کرج به طول 
۶.۵ کیلومتر بین ایستگاه های گلشهر و طالقانی 

کرج احداث شده است.
اکنون یک رام قطار با هفت واگن در حال جابه 
جایی مسافران شهری در خط ۲ قطار شهری کرج 
است که در آینده نزدیک یک رام قطار دیگر به این 

خط افزوده می شود.
عملیات احداث خط ۲ قطاار شــهری کرج به 
طول ۲۷ کیلومتر با ۲۷ ایســتگاه از سال ۸۵ آغاز 
شده و تاکنون ۱۵ کیلومتر از تونل این خط حفاری 

شده است .
گشایش قطعه نخســت خط ۲ قطار شهری 
در هسته مرکزی کلانشــهر کرج نقش موثری در 

استفاده مردم از وسیله نقلیه عمومی و ارزان دارد.

 از ابتدای سال جاری تاکنون انجام 
شد؛

عملیاتی شدن ۸۰۰ هزار 
مترمربع آسفالت در اهواز

اهواز –خبرنگارتوسعه ایرانی-پرویز حسینی 
معاون فنی وعمرانی با تشــریح آخرین عملکرد 
اکیپ های آسفالت سطح شهر، عملیات آسفالت 
در ســطح شــهر اهواز را در چهار بخش عنوان و 
خاطرنشان کرد: از ابتدای ســال جاری تاکنون 
عملیات در چهار بخش مشــغول بکار بوده است 
که شــامل پیمانکاران طرف قرارداد شهرداری 
اهــواز، مجموعه اکیپ های آســفالتی که از قیر 
رایگان ناشــی از باز آفرینی دریافتی از وزارت راه 
و شهر سازی فعال شــدند، بخشی در غالب طرح 
محرومیت زدایی و نیز ســازمان عمران شهری 

می باشد.
به گفته ی معاون فنی وعمرانی شــهرداری 
اهواز تا پایان دی ماه میزان آسفالت انجام گرفته 
در سطح شهر اهواز ۶۵۵ هزار مترمربع است که 
در سطح مناطق هشــتگانه بطور متوسط ۸۵ 
هزار متر مربع عملیات روکش آســفالت اجراء 

شده است.
حسینی همچنین از عملیاتی شدن ۸۰۰ هزار 
مترمربع آســفالت از ابتدای سال جاری تاکنون 
خبر داد و گفت: در بهمن ماه ســال جاری حدود 
۱۵۰ هزار متر مربع عملیات آســفالت در سطح 
شهر اجراء شد و در مجموع تا این لحظه ۸۰۰ هزار 

مترمربع آسفالت عملیاتی شده است.
وی افزود: چهار قرارداد آسفالت مُنعقد شده که 
در صورت صدور مجوز تردد ماشین آلات توسط 
پلیس راهور، پیمانکاران این چهــار قرارداد در 
مناطق یک، پنج، شش و هفت شروع بکار خواهند 
کرد. معاون فنی وعمرانی شهرداری اهواز گفت: 
هرکدام از این اکیپ ها حدود ۱۶۰هزار مترمربع 
در مجموع ۶۴۰هزار مترمربع روکش آسفالت را 

در سطح معابر این مناطق اجرا خواهند کرد.
حسینی اظهار امیدواری کرد: بر اساس برنامه 
ریزی صــورت گرفته حدود یــک و نیم میلیون 
مترمربع تا پایان سالِ مالی ۱۴۰۱ جاری عملیاتی 

گردد.

استانها

مشهد-میرشکار،خبرنگارتوسعه ایرانی-مدیر عامل سازمان 
حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد از افتتاح ششمین مرکز 

معاینه فنی مکانیزه خودروهای سبک در مشهد خبر داد.
به گزارش ایلنا از مشهد، علی سمیعی با بیان این خبر اظهار 

کرد: در حال حاضر حدود یک میلیون خودرو در ســطح شهر 
مشهد تردد دارند و هر روز نیز به این تعداد افزوده می شود با توجه 
به اینکه بیشترین سهم از معضل آلودگی هوا مربوط به منابع 
متحرک است، توسعه زیر ساخت های لازم برای بررسی سلامت 

فنی و میزان آلایندگی وسائل نقلیه امری اجتناب ناپذیر است.
وی با اشاره به نقش مهم انجام معاینات فنی وسائل نقلیه در 
کاهش آلودگی هوا و سوانح رانندگی افزود: بر این اساس مرکز 
معاینه فنی خودروهای ســبک بهارســتان با سرمایه گذاری 
بخش خصوصی تجهیز و راه اندازی شده و امکان ارائه خدمات 
در دو خط با ظرفیت پذیرش روزانــه ۳۰۰ خودرو در این مرکز 

مهیا شده است.
مدیرعامل سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد 
ادامه داد: مرکز معاینه فنی بهارستان در بزرگراه شهید چراغچی 
۲۷-نبش شهید محمد اسلامی ۶ واقع شده و ساعت فعالیت آن 
شنبه تا چهارشنبه از ساعت ۷:۳۰ الی ۱۶:۰۰ و پنجشنبه ها از 

ساعت ۹:۰۰ تا ۱۳:۰۰ خواهد بود.

  ششمین مرکز معاینه فنی خودروهای سبک در مشهد افتتاح شد

خبر

    


